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Vážení spoluobčané, drazí a milí přátelé.
 

Dny se krátí, blíží se zima a my všichni, malí 
i velcí se těšíme na Vánoce, svátky klidu, radosti 
a rodinné pohody. Každý z nás se na ně připravuje 
jinak, ale nejvíce znamenají pro naše děti. Pomalu 
už zapomněly na krásné dárky od Mikuláše, těší se 
na stromeček, vánoční prázdniny a další dárky 
od Ježíška. Neměli bychom to ale s dárky přehánět, 
protože se můžeme dočkat toho, že si jich děti pro 
velké množství přestanou vážit a také si budou 
závidět. Raději se jim více věnujme, společně se dí-
vejme třeba i na pohádku, více s nimi komunikujme 
a užívejme si volného času, který spolu můžeme 
strávit. Nikdy v průběhu roku k tomu nemáme tolik 
příležitostí, jako právě na Vánoce. 

I když hodně svátků ztrácí své původní 
poslání, s potěšením můžeme konstatovat, že Váno-
ce jsou neustále nejkrásnějším svátkem v roce. 
Lidská srdce jsou naplněna pohodou, každý z nás 
si zavzpomíná na své dětství a dokáže se alespoň 
na chvíli vymanit z každodenního stresu, shonu, 
mnoha starostí, ať už doma nebo v práci. To je 
na Vánocích to nejkrásnější neboť každý z nás 
si potřebuje odpočinout a mezi svými nejbližšími 
k tomu má ideální příležitost. 

Rád bych ještě poděkoval všem občanům 
Hrobic, členům zastupitelstva obce, členům 
zájmových organizací a všem, kteří přispěli svojí 
činností, svým vystupováním k dobrému občanské-
mu soužití v naší obci.  

Vám všem, drazí přátelé, přeji v tomto 
předvánočním čase především hodně zdraví, 
přátelství, lásku, toleranci, rodinnou pohodu 
a v roce 2012 hodně úspěchů, splnění všech přání 
a předsevzetí. 

  
starosta obce

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

LEGENDA O NAROZENÍ JEŽÍŠKA 
  

Malý Ježíšek se narodil podle biblického příběhu v městě 
Betlémě, kam se ze svého domova v Nazaretu vydali jeho rodiče 
Marie a Josef. Na dlouhou cestu se vydali poté, co římský císař 
vyhlásil sčítání lidí a jejich majetku, kvůli lepšímu vybírání daní. 
Aby sčítání proběhlo v pořádku, musel se každý hlásit ve městě, 
z kterého pocházel. Ve městě Betlémě nebyl té noci, kdy Josef 
s Marií došli, jediný volný nocleh a proto se na noc uchýlili 
v salaši nedaleko od městských bran. Tam také Marie porodila 
svého syna Ježíše. Namísto do kolébky jej uložila do jesliček, 
které jinak sloužily ke krmení dobytka. 

Jako první se o narození Ježíše dozvěděli pastýři, kterým 
se zjevil anděl a zvěstoval, že se narodil spasitel. Pastýři se hned 
vydali na cestu, aby se novému králi poklonili. Z východu 
se s cennými dary vydali tři mudrcové, kterým cestu ukazovala 
jasně zářící hvězda. Oni mudrcové byli Tři králové a mezi dary, 
které Ježíškovi nesli, byla myrha, kadidlo a zlato. 

O narození budoucího krále se dozvěděl i král Herodes 
Veliký. Ze strachu o svůj trůn nechal okamžitě zavraždit 
všechny chlapce narozené v Betlémě. Josefovi a Marii se spolu 
s malým Ježíškem podařilo uprchnout do Egypta, odkud 
se vrátili zpět až po smrti Heroda.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Zdroj: České tradice, knižní archív České tradice, internet 
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VYDÁVÁ OBECNÍ ÚŘAD HROBICE



MIKULÁŠSKÁ DISKOTÉKA 
 

Měsíc prosinec je každoročně z netrpělivostí 
očekáván malými i velkými občany naší obce. 
Dospělí se těší na konec roku, kdy si oddechnou 
po celoroční práci a oslaví vánoční svátky. Naše 
děti netrpělivě očekávají příchod Mikuláše 
a Ježíška a ty starší se těší na vánoční prázdniny. 
Sněhové nadílky jsme se na začátku měsíce 
nedočkali, ale příchod Mikuláše, anděla a čerta 
jsme mohli přivítat v sále Hostince u Gajdošíků 
už třetího prosince. Nedočkavost dětí byla velká, 
neboť sál se zaplnil během chvilky. Drobotina 
se rychle rozkoukala a dovádění po parketu mohlo 
začít. Jak se pohybovat v rytmu hudby nám přišly 
předvést malé tanečnice z Březové pod vedením 
Žanety Krejčí. To už spousta dětí pokukovala 
po dveřích do sálu, zda se tam neobjevuje hlavní 
host večera. Mirka Krejčí musela dětem pomoci 
sborově volat „mikuláši“ a jejich přání bylo 

vyhověno a do sálu vešel důstojný Mikuláš 
s andělem a nezbedný čert. Některé z dětí začaly 
dokonce plakat, ale když viděly, že stačí říct 
básničku nebo zazpívat písničku a dostanou 
nadílku s nedočkavostí se hrnuly směrem k podiu. 
Po skončení nadílky pokračovalo veselé skotačení 
po parketu. 

Závěrem zbývá poděkovat všem organi-
zátorům i účinkujícím, kteří nám připravili 
příjemné strávení sobotního podvečera a dětem 
popřát bohatého Ježíška.  
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VÁNOČNÍ JARMARK 
 

Pod záštitou Dobrovolného svazku obcí – 
Mikroregionu Slušovicko se v sobotu 26. listo-
padu 2011 konal „Vánoční jarmark“. Navštívit 
jsme ho mohli ve Slušovicích v prostorách 
městského kulturního střediska. Brzy po ránu 
se začali sjíždět prodejci a zástupci jednotlivých 
obcí mikroregionu, připravovali něco k zakou-
snutí a zahřátí.  

Stánků bylo plno nejen uvnitř ale i kolem celého 
střediska. Mohli jsme obdivovat nebo i kupovat spousty 
nejrůznějších výrobků a pořídit si tak vhodné dárky na Vánoce 
nebo na vyzdobení našich příbytků. Pro každého zde bylo 
něco – vánoční ozdoby ze slámy, z kukuřičného šustí, dřevěné 
misky, vizovické pečivo, keramika, košíky, dřevěné 
hračky….. 

Ke koupi tu byly chutné sýry, perníky, langoše, frgály, 
pražily se semínka slunečnice a nesmíme zapomenout na zabí-
jačku a pečené maso. Zastupitelé z Ostraty nabízeli slivovici 
na zahřátí a dcerky zase vdolečky napečené v okolních obcích. 
Lidí se na jarmarku vystřídalo velké množství a ten, kdo 
zaváhal a přišel až odpoledne, si mohl o zabíjačce nechat jen 
zdát. Potěšit ho mohla hudba gajdoše nebo trocha svařeného 
vína. 

Patří se poděkovat všem, kteří se na tak zdařilé akci 
podíleli. Pohladila po duši a i pro naši tělesnou schránku 
se něco našlo. Děkujeme.   
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ZPRÁVIČKY Z MATEŘSKÉ ŠKOLY 
 

 

V měsíci září jsme nechali dětem na školní zahradě 
zhotovit z tvrdého dřeva vláček s vagónkem a  velkou loď. 
Dlouho jsme vybírali firmu, vyrábějící dětské zahradní 
zařízení, která by splňovala naše estetické i finanční 
požadavky. Radost dětí byla velká, moc se jim to líbilo 
a také ohlasy rodičů byly kladné. 

 

Po třídních schůzkách, které byly v říjnu, děti se svými 
rodiči pouštěly na louce za hřištěm draky. Vítr sice moc 
nefoukal, ale děti i rodiče se snažili draky na oblohu dostat. 
Pro děti paní učitelky připravily medaile, diplomy 
za Drakiádu a sladkou odměnu. 
 

Nezapomínáme ani na kulturní představení. Společně 
s dětmi jsme navštívily divadelní představení ve Vizovicích  
„Jak beruška Uška o sedmou tečku přišla“ a pohádku 
„O kouzelné jehle“. Naše děti cestovaly do MŠ na Březové, 
kde viděly loutkovou pohádku „Princ Bajaja“. 
 

Jako každý rok i letos jsme s rodiči vyráběli „Podzimáčky“ z dýní 
a přírodního materiálu. Udělali jsme si s maminkami tvořivé odpoledne 
a navzájem se inspirovali novými nápady. Některé dýně jsme vystavili v MŠ, 
na školním dvorku, některé si děti odnesly domů. 
 

Naše mateřská škola je zamě-
řena na environmentální a ekolo-
gickou výchovu. Nezapomínáme 
proto ani na zvířátka. Děti nasbíraly 
kaštany a žaludy, které máme 
připravené do krmelce až napadne 
sníh. Pečujeme také o dvě oblovky 
siťované, které máme ve třídě a děti 
je rády pozorují.  

 
Na podzim si děti vyrobily ježky, jednoho také uspávaly na naší školní 

zahradě. Zazpívaly mu písničky, zatancovaly taneček. Po celé zahradě hrabaly 
listí a ježka jím přikrývaly, aby mu nebyla zima a dobře se mu spalo. 
 

Na konci listopadu jsme tradičně odpoledne s maminkami pletli 
a zdobili „adventní věnečky“ a vyráběli vánoční ozdoby. Pani kuchařka upekla 
perníkovou buchtu a maminkám jsme uvařili čaj nebo kafíčko. Věnečkem 
jsme vyzdobili i naši mateřskou školu. 
 

Naše mateřská škola dostala „Cenu za přínos k rozvoji enviromentálního 
vzdělávání, výchovy a osvěty ve Zlínském kraji v r. 2011“, kterou převzala 

ředitelka MŠ na IX. Krajské konferenci o EVVO v Uherském Hradišti dne 24.11.2011. Tuto cenu udělila Líska, občanské 
sdružení pro EVVO ve Zlínském kraji. Už nominace na tuto cenu byla oceněním naší práce, kterou učíme děti lásce 
a pěknému vztahu k přírodě. Vyzvedli zapojení naší MŠ do osvětového projektu „Ptáci-žijí tady s námi“, kdy se nám 
za pomoci rodičů podařilo vyrobit a umístit v okolí 22 budek pro ptáky a další akce zaměřené na poznávání a ochranu 
přírody. 
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V pátek 2. prosince přišel do naší MŠ Mikuláš, anděl a čert 
s mikulášskou nadílkou. 

Děti zazpívaly koledy, recitovaly básničky a za to, že byly hodné, 
dostaly adventní kalendář a ovocný balíček. Už se těšíme na vánoční 
stromeček. Vyrábíme dárečky a přáníčka, zpíváme koledy a zdobíme MŠ, aby 
dětem ten čas do Vánoc rychleji uběhl. Připravujeme vánoční besídku.  
  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Přeji Vám všem, jménem svým i všech zaměstnanců MŠ, krásné prožití svátků vánočních,  
hodně zdraví, štěstí a spokojenosti v novém roce 

 

Jana Šenkeříková - ředitelka MŠ 
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NAPSALI PŘED 70 LETY 
 

ZE ZLÍNSKÉ SOUDNÍ SÍNĚ 
 

ZATÉKALA VODA 
Sousedský spor, ve kterém hrál velkou roli škopek vody, politá zeď, dunící schody, 
nadávky, ženské vlasy a nakonec lékařské vysvědčení, se skončil před okresním 
soudcem p. Loučkou ve Zlíně podmínečným odsouzením obou stran, vzájemně 
se žalujících. Tím bylo jaksi se strany soudu dáno najevo, že takové sousedské 
vyřizovánky mohou se díti ve formě natolik slušné, aby se nemuselo běžet k soudu. 
Avšak některým paničkám těžko poradit. Jedna pere, bydlí v poschodí, děti jí tam 
rozlijí škopek s vodou, a ta voda zatéká zdí do bytu dolejšího. I vznikne z toho napřed 
malá, ale rozčilená rozprávka, načež prý dolejší paní chytila tu paní shora za drdol 
a smýkala jí k zemi. Paní z bytu dolejšího vypráví zase opak. Okresní soudce má velmi 
těžkou úlohu, aby se vyznal ve všech těch zapletených výpovědích, ze kterých může 
člověka velmi klidně rozbolet hlava. Byla z toho všeho zlá slova a jakési škrábance. Pan okresní soudce pak odsoudil 
každou z těch dvou bojovných paní k pokutě 100 K podmínečně na rok. Nesvedou-li do té doby spolu opět junácký 
mejdan, bude jim trest odpuštěn. 
 
SEDM DNÍ ZA 35 KORUN 
 A to ještě těch sedm dní žaláře je zostřeno jedním postem. Soudce se rozmýšlí a hledá v zákoníku. Před ním stojí 
usměvavý, jinak sympatický mladík, který se oženil před třemi lety a je otcem tří dětí. „Rok co rok prorok,“ říká sám 
a směje se. Dobrá, proti tomu nikdo ničeho nenamítá, avšak trestní rejstřík pana Františka K. vykazuje již dvanáct trestů. 
Ten dnešní je třináctý. Tentokrát si vypůjčil od svého spoludělníka na regulaci, pana Ř., 35 korun. Prý je potřebuje 
na gramofon a za týden je určitě vrátí. Nevrátil ovšem ničeho, ač již dostal od té doby hodně výplat. Pan Ř. už od něho 
asi nic nedostane. Proto tak citelný trest za těch pouhých 35 korun. Hromadí se to. Tresty budou stále větší. A tak přece 
jednoho dne na tu robotárnu dojde. Co z těch dětí bude, to je ovšem zase už jiná kapitola. 
 

TRAPNÁ HISTORIE 
Žaloba viní paní Z., že v temné ulici vyskočila z úkrytu 
a vrhnuvši se na slečnu Y., povalila ji na zem a zpracovala 
ji pěstmi a kapesní svítilnou takovým způsobem, že slečna podle 
četnického šetření utrpěla kdesi na obličeji bouli zvící vlašského 
ořechu a nadto ji obžalovaná zničila šaty tak, že oprava stála 
skoro sto korun. Slečna Y. jako svědkyně je velmi pohotová, 
pusince darmo jíst nedává a tak má slavný soud rychle podrobný 
referát té bitky nastíněn. Jenže s tím se ovšem soudce nemůže 
spokojit. Paní obžalovaná totiž tvrdí, že to bylo docela jinak. 
Že se slečnou něco takového měla, nebylo by divu, neboť prý 
jí slečna svádí již dlouhou dobu manžela, otce dítěte. Slečna 
se sice vymlouvá, ale to je věcí soudu jiného a okresní soudce 
odročuje tento spor jen proto, aby ještě jinými svědky zjistil, 
událo-li se vše podle znění žaloby. 
 

NIC TO NEBYLO  
„Nic to celkem nebylo,“ tvrdí starý pan V., kovář na odpočinku, který stojí před soudem 
proto, aby se zjistilo, zavinil-li popálení kovářského učně. Oldřicha V. či nikoliv. 
Ten učeň je dnes již po vyučení a práci dělá samostatně. Jednoho večera si rozpálil železo 
a rozmrazoval jím hrdlo autogenního aparátu. Exploze nestála skoro za řeč. Aparát byl 
prázdný, ale jak tomu již bývá, přece jen ještě někde zůstane trochu plynu. Ta trocha 
vybuchla a popálila učně Oldřicha na rukou a snad i na očích tak, že musel do nemocnice, 
kde se dosud léčí. Přelíčení bylo odročeno ke zjištění dalších okolností, ale jak vidno, 
opatrnosti nikdy nezbývá. „Bezpečnost především“ musí býti heslem každého pracujícího 
člověka. 
 

Článek vyšel v Pondělníku zlínského kraje číslo 3,  strana 2,  20. ledna 1941 
(vložené fotografie jsou pouze ilustrační) 
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Pár vět o územním plánování 
Základním mottem nového stavebního zákona na úseku územního plánování je vytváření předpokladů pro výstavbu a pro 

udržitelný rozvoj území spočívající na harmonizaci podmínek životního prostředí, hospodářského rozvoje a sociální soudržnosti 
obyvatel v území. K tomu je územní plánování vybaveno nástroji koordinace, které jsou promítnuty do jednotlivých institutů 
stavebního zákona. 

Dosahování shody na využití území je podtrženo také mechanismem řešení rozporů, který je obecně upraven v novém 
správním řádu. Tradice územního plánování a jeho právní úprava vychází ze zkušenosti, že změny prováděné v uspořádání území a 
na jednotlivých pozemcích mají vždy vliv na širší okolí, jeho kvalitu mohou významně ovlivnit a jsou i na ní závislé. 

Uzemní plánování je výrazem potřeby společnosti z těchto důvodů usměrňovat nakládání s územím a s jeho částmi a chránit 
při tom veřejné zájmy. Základní charakteristika nové právní úpravy územního plánování a stavebního řádu Územní plánování 
sleduje, posuzuje a vyhodnocuje stav a možnosti území, zajišťuje ochranu přírodních, civilizačních a kulturních hodnot území, 
včetně ochrany architektonického a kulturního dědictví, a především identifikuje problémy v území. 
Soustavně a trvale zpřesňuje a konkretizuje veřejný zájem na využití území, který je soustředěn na racionální využívání zastavěného 
území a vymezování zastavitelných ploch a na ochranu nezastavěného území s cílem snižování nebezpečí nevratného procesu jeho 
přeměny.  

Veřejným zájmem, který chrání územní plánování, je zvyšování kvality území s ohledem na požadavky udržitelného rozvoje, 
zahrnujícího zlepšování životního prostředí, sociálních podmínek a podmínek hospodářského rozvoje a jejich vyváženého vztahu. 

Podstatnou změnou přístupu v rozhodování o území je diferenciace procesních postupů v zastavěném a nezastavěném území 
a přísná ochrana nezastavěného území. Změna vymezení zastavěného území bude zásadně možná jen prostřednictvím územního 
plánu po komplexním zhodnocení využití dosavadních zastavitelných ploch a požadavků na nové zastavitelné plochy. 

 
 
 

 

NOVÝ ÚZEMNÍ PLÁN OBCE HROBICE 
 

V letošním roce byl vydán nový Územní plán Obce Hrobice, na který nám 
byla poskytnuta od Zlínského kraje podpora formou dotace ve výši 151 000 Kč. 
Proces změny a modernizace staršího územního plánu započal již v roce 2009 
a v listopadu 2011 byl kompletně schválen všemi dotčenými státními institucemi. 
Jedná se o poměrně rozsáhlé změny celého územního plánování, změny 
v postupech a přístupech v jeho tvorbě a bude ovlivňovat další rozvoj naší obce.  

 
 

DOTACE NA POŽÁRNÍ STŘÍKAČKU  
 

V letošním roce byla obci Hrobice poskytnuta 
Účelová neinvestiční dotace z rozpočtu Zlínského kraje 
ve výši 45 000 Kč určená na opravu požární stříkačky 
pro jednotku SDH Hrobice.  
 

 
 

ÚČELOVÝ FINANČNÍ PŘÍSPĚVEK OD MKČR 
 

Ministerstvo kultury ČR poskytlo v roce 2011 naší obci v rámci státní finanční 
podpory v programu Podpora obnovy kulturních památek prostřednictvím obcí 
s rozšířenou působností na obnovu nemovité 
kulturní památky – Zvonice v Hrobicích 
účelový finanční příspěvek ve výši 
33 000 Kč.  

Na zvonici byly provedeny tyto práce: 
vyčištění stávajícího kamenného soklu, 
spárování zapuštěné rovné zdi z kamene, 
doplnění dlažby, oprava podlahy, okapový 
chodník z kačírku, pískocementový potěr, 
oprava stropu a oplechování.  
 

 
 

INFORMACE  OBECNÍHO  ÚŘADU 
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ZE  ZÁPISŮ  ZASEDÁNÍ  ZASTUPITELSTVA  OBCE
 

5/2011 - 20. 10. 2011 
 
K bodu 1 - ZO projednalo „Interpelaci OÚ Hrobice o prodloužení provozní doby v MŠ Hrobice“, kde někteří rodiče žádají o prodloužení 
provozní doby do 16:00 hodin. Starosta obce řešil tuto problematiku s pracovnicí Krajského úřad Zlín s paní Mgr. Věrou Korcovou z Odboru 
školství, která se vyjádřila, že „ pokud počet hlídaných dětí bude nižší než 5, je provoz nerentabilní a prodloužení provozní doby nedoporučuje“. 
Dále starosta obce seznámil ZO s provozní dobou v MŠ v okolních obcích: Veselá – do 15:15 hodin, Všemina a Trnava – do 15:30 hodin, 
Slušovice, Lukov, Březová a Hvozdná – do 16:00 hodin. V obcích Březová a Hvozdná zůstávají do 16:00 hodin maximálně 2 děti a v obci 
Hvozdná plánují, že provozní dobu opět zkrátí. V diskusi se vyjádřili přítomní rodiče (4), kteří uvedli své důvody interpelace, a také zastupitelé 
obce. 
Usnesení č. 1/5/2011 - ZO jednomyslně schválilo: 
a) Starosta obce projedná  s majitelem firmy Housacar zda by na Hrobice mohl zajíždět autobus z Trnavy, který jede do Zlína (odjezd z Trnavy 
v 15:50 hodin), aby učitelky MŠ mohly děti po této době dovézt do Slušovic. 
b) Pokusit se najít za pomoci rodičů vhodnou osobu, která by za úplatu byla ochotna pohlídat děti do 16:00 hodin.  Starosta osloví také paní 
Minaříkovou, která má pedagogické vzdělání, jestli by nebyla ochotna pomoct s hlídáním dětí. 
 
K bodu 2 - ZO projednalo návrh opatření obecné povahy č. 1/2011- Územní plán Hrobice. 
Usnesení č. 2/5/2011 - ZO jednomyslně schválilo vydání Územního plánu Hrobice. 
Konstatuje po ověření 
souladu ve smyslu s ust. § 54 odst. 2 zákona  č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu (stavební zákon), ve znění pozdějších 
předpisů, že návrh Územního plánu Hrobice není v rozporu s politikou územního rozvoje, s územně plánovací dokumentací vydanou krajem 
nebo výsledkem řešení rozporů a se stanovisky dotčených orgánů nebo stanoviskem krajského úřadu. 
R o z h o d l o  
v souladu s ust. § 172 odst. 5 zákona č. 500/2004 Sb., správní řád, ve znění pozdějších předpisů, o námitkách tak, jak je uvedeno v odůvodnění 
opatření obecné povahy a vydává ve smyslu ustanovení § 6 odst. 5 písm. c) stavebního zákona za použití ust. § 43 odst. 4 stavebního zákona, 
v souladu s ust. §§ 171 až 174 zákona č. 500/2004 Sb., správní řád ve znění zákona č. 413/2005 Sb., ust. § 13 a přílohy č. 7 vyhlášky č. 500/2006 
Sb., o územně analytických podkladech, územně plánovací dokumentaci a způsobu evidence územně plánovací činnosti, formou Opatření 
obecné povahy č. 1/2011 Územní plán Hrobice. 
 
K bodu 3 - ZO projednalo „Smlouvu o zřízení práva odpovídajícího věcnému břemenu na pozemku  parc. č. 161“ mezi Obcí Hrobice a E.ON 
Distribuce, a.s. Jedná se o již zrealizovanou stavbu rozšíření sítě NN pro novostavbu p. Jaromíra Dronka. 
Usnesení č.3/5/2011 - ZO jednomyslně schválilo „Smlouvu o zřízení práva odpovídajícího věcnému břemenu na pozemku parc. č. 161“ mezi 
Obcí Hrobice a E.ON Distribuce, a.s.  
 
K bodu 4 - ZO projednalo neinvestiční výdaje na děti v posledním roce před zahájením povinné školní docházky. 
Usnesení č.4/5/2011 - ZO jednomyslně schválilo, aby okolní obce ze kterých chodí děti do MŠ v Hrobicích, uhradily roční neinvestiční výdaje 
v hodnotě 3 000 Kč na dítě Obci Hrobice. Starosta zašle okolním obcím návrh smlouvy. 
 
K bodu 5 - ZO projednalo výkup pozemků parc. č. 332/3 a ¾ podílu pozemku parc. č. 332/1. 
Usnesení č. 5/5/2011 - a) ZO jednomyslně schválilo výkup pozemku parc. č. 332/3 za cenu dle znaleckého posudku.  
b) ZO jednomyslně schválilo výkup ¾ pozemku parc. 332/1 za 5 000 Kč od Lesů České republiky, s. p. 
 
K bodu 6 - ZO projednalo možnost zřízení nadzemního hydrantu v Nových Dvorech. 
Usnesení č.6/5/2011 - ZO jednomyslně schválilo, že tento záměr zatím nebude řešit z důvodu vysoké cenové nabídky (50 000 Kč) a požádá 
Zlínský kraj o dotaci. 
 
K bodu 7 - ZO projednalo návrh na složení inventarizačních komisí pro inventarizaci majetku na rok 2011. 
Usnesení č. 7/7/2011 - ZO jednomyslně schválilo inventarizační komise pro inventarizaci majetku na rok 2011 ve složení: 
Obecní úřad   -   Jaroslav Gajdošík – předseda komise, Alena Družbová, Ludmila Červenková 
Mateřská škola  - Milan Štefka  - předseda komise, Rudolf  Halaška, Jana Šenkeříková 
Hasičská zbrojnice – Zdeněk Huňa – předseda komise, Josef Škubica, Pavel Červenka 
Likvidační komise – schváleno 10. 11. 2010 (zápis č.7/2010).     
 
K bodu 8 - a) Pan Pavel Červenka přečetl zprávu kontrolního výboru. Uvedl, že v zápise č.1 není dodrženo Usnesení č. 7/1/2011. K tomu 
se vyjádřil starosta. 
Usnesení č. 8a/1/2011 - ZO jednomyslně schválilo zprávu kontrolního výboru. 
 
Z dalšího jednání zastupitelstva obce se omluvil pan Jaroslav Gajdošík.  
 
b)  Návrh pana Milana Štefky – rozšířit kamerový systém u hřiště v MŠ.  
Usnesení č. 8b/7/2011 - ZO jednomyslně schválilo pana Milana Štefku, aby oslovi1 firmu pana Hrbáčka (dodavatel stávajících kamer), 
aby zpracoval cenovou nabídku na tento záměr, a o jeho realizaci rozhodne ZO na příštím zasedání. 
c)  ZO projednalo odměnu  za vedení kroniky obce. 
Usnesení č. 8c/7/2011 - ZO se dohodlo, že odměna bude schválena až podle rozsahu zpracování. 
d)  V diskusi starosta informoval ZO v jaké fázi je zpracování žádosti o dotaci na opravu chodníků kolem místních komunikací.       
 



TOPNÁ SEZÓNA JE OPĚT TADY 
Při topení plasty a jinými odpady občané ničí především 

své bezprostřední okolí 
 

Aktuální topná sezóna znovu otevřela otázku 
vytápění rodinných domů a souvisejícího spalování 
nevhodných materiálů a surovin. V domácnostech 
je mnohdy zažitá praxe, že většina odpadků během zimy 
končí právě v kotli. Pokud ale občané spalují všechen 
vyprodukovaný odpad, ať už jde o zbytky jídla, barevné 
propagační letáky, staré oblečení a nábytek či plastové 
obaly, škodí tím nejvíce sobě a svému nejbližšímu okolí, 
tedy i členům svých domácností. Do vzduchu se totiž 
dostává množství chemických látek, z nichž většina 
je karcinogenních či jedovatých.  

Město Vizovice apeluje na své občany, aby byli při 
topení ohleduplní a nespalovali v kotlech nevhodná 
paliva a odpady. Je jen na zodpovědnosti a morálním 
přístupu každého z občanů, zda nevhodné odpady 
do kotle přiloží. Lidé by měli mít vždy na paměti, 
že následky takového topení jsou dalekosáhlé. Při 
spalování plastů a dalších materiálů vznikají 

polycyklické aromatické uhlovodíky, které mají na lidské zdraví podobný vliv jako 
kouření cigaret, dále rakovinotvorný benzen, styren, jenž poškozuje oči i sliznici 
a má vliv na nervový systém, rovněž rakovinotvorné dioxiny a furany, které 
poškozují hormonální systém, nervovou soustavu a imunitu člověka, a mnohé další. 
Do kotle proto rozhodně nepatří plasty, pneumatiky, zbytky jídla, tráva a listí, stará 
okna, vyřazený nábytek a nejrůznějšími laky natřená prkna, výrobky z dřevotřísky, 
barvené propagační materiály a podobně. 
 

Dodržováním níže uvedených obecných zásad může každý provozovatel 
domácího topeniště ovlivnit tvorbu emisí a tím kvalitu ovzduší přímo v místě 
svého bydliště: 

• Používejte kotel s vysokou účinností spalování. 
• Spalujte v kotli pouze předepsané palivo. 
• Nespalujte odpad - je to zákonem zakázáno. 
• Provozujte kotel pouze na projektovaný výkon. 
• Nechte si kotel pravidelně seřídit - je to důležité pro jeho úsporný provoz. 
• Pravidelně zajistěte údržbu komínu kominíkem. 

Velmi důležitým faktorem pro snížení emisí jsou úspory ve spotřebě tepelné energie. Zde jsou některé obecné zásady 
úspor ve spotřebě tepla: 

• Utěsněte okna a dveře. 
• Zateplete stěny budov, střechu a podlahy. 
• Větrejte krátce a intenzivně. 
• Odstraňte překážky v cirkulaci tepla v interiéru (např. kryty topných těles, nevhodné textilie). 
• Instalujte na topení termoventily, které drží stanovenou teplotu. 
• Instalujte pokojové termostaty - u plynových kotlů zapínají kotel při poklesu teploty pod zvolenou hodnotu. 
• Regulujte vlhkost vzduchu na tepelnou pohodu pomocí odpařovačů vody, pokojových květin apod. 

Dodržováním uvedených zásad při provozu domácího topeniště může každý z nás přispět ke snížení znečišťování 
ovzduší a ovlivnit tak čistotu vzduchu přímo v místě, kde žije a dýchá. 

 
 

Ing. Martin Pacoň, vedoucí Odboru životního prostředí MěÚ Vizovice, 30.11.2011 
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) 31. prosince - Silvestrovské setkání před obecním úřadem 
) 21. ledna – Dětský maškarní bál  
) 28. ledna - Okrskový aktiv - SDH 
)   4. února - Košt Hrobické slivovice 
) 18. února - Končiny – SDH Hrobice 

Naši jubilanti leden – duben 2012 
 

Čuříková Marie                        92 let 
Kužela Josef                              80 let 
Maršálek Josef                          70 let 
Holíková Marie                          65 let 
Girschek Lubomír                     60 let 
Bedřich Rostislav                      60 let 
Ing. Josef Ševc                           60 let 
 

Všem jubilantům srdečně blahopřejeme 
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PŘIPRAVOVANÉ AKCE 

Úmrtí 
 

Frolcová Marie 
Řezník František 
 

Čest jejich památce

7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7  

Světla vánočních svíček se zrcadlí v našich oč ích a naplňují teplem naše srdce.  
Ať  prozář í  nejen sváteční chvíle Vánoc, ale vš echny dny nového roku. 

To Vám všem přeje Zastupitelstvo obce Hrobice 
7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7  

…řekneme my Valaši: „Vítej nám, Mesiáši! Přijmi 
od nás, co tady máš, dary Ti skládáme ke Tvojí cti 
a chvále, děťátko svaté, spanilé!“ 
 
Gloria, buď chvála na světě nemalá, narodil se nám 
Spasitel, nás hříšníků Vykupitel, to u Betléma. 
 
Gloria, buď sláva na nebi nemalá a na zemi pokoj 
lidem dobré vůle všechněm. Amen.  
 

(Valašská koleda z Jasenné)


